



WINDSURFING ASSOCIATION  
OF HONG KONG, CHINA (Incorporated with Limited Liability)

中國香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH,  
SO KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG.  
Tel: 2504 8255 Fax: 2577 7529 E-mail: wahk@windsurfing.org.hk

## 防火通告

為了大家使用帆板區的安全，請務必遵守以下防火措施及在帆板區內小心使用易燃物品：

1. 禁止在會所設施內使用明火或燃燒物品。
2. 請確保將所有電器設備在使用後關閉並斷電。
3. 請小心處理易燃物品(如天拿水)，使用後嚴禁儲存於帆板區內。
4. 若發現任何火災警報或異常情況，請立即通知本會職員。

讓我們共同努力，確保會所的安全。謝謝您的配合。

赤柱會所及會員服務委員會示  
2024年4月11日

## Fire Safety Notice

For the safety of everyone using the sailboard area, please strictly adhere to the following fire safety measures and exercise caution when handling flammable materials within the sailboard area:

1. The use of open flames or combustible materials within the club facilities is strictly prohibited.
2. Please ensure all electrical equipment is turned off and unplugged after use.
3. Handle flammable materials (such as lighter fluid) with care and refrain from storing them in the sailboard area after use.
4. In case of any fire alarm or unusual circumstances, please immediately notify Club Staff.

Let's work together to ensure the safety of the club. Thank you for your cooperation.

Stanley Clubhouse & Membership Service Sub-Committee

11 April 2024